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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 2015. február 16. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 
üléséről.  
 
Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Nánási Tamás - bizottsági tag  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag  

 Szanyi József – bizottsági tag 

 Tarjáni István- polgármester 

 Varga László-alpolgármester 

 Szakadáti László-alpolgármester 

 dr. Kovács András -jegyző 

 Pomaházi Krisztina – Igazgatási osztályvezető 

 Czuczor Orsolya- Pénzügyi Osztályvezető 

 Győri Ferenc- BEV munkatárs 

 Tóth Attila- Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 

Bodorkos Ádám: köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a 
bizottság határozatképes, az ülést 17 05 órakor megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítésére Nánási Tamást kéri fel. 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend: 

1) Az egyes pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) 

Ör. sz. rendelet módosításáról 

2) Biatorbágy, Etyek, Herceghalom, Páty települések Fogorvosi Ügyeleti Ellátást biztosító 

Társulás Társulási megállapodásának jóváhagyásáról 

3) A 2015. évi lisztérzékenység szűréséről 

4) A 2015. évi HPV oltásról  
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5) Esély Szociális Társulás 2014. évi beszámolójáról 

6) Beszámoló a Sorsunk és Jövőnk Szeretetszolgálat 2014. évi tevékenységéről 

7) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi programjáról 

8) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 

9) Biatorbágy Város Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

10) Beszámoló Biatorbágy Polgármesteri Hivatala 2014. évi munkájáról 

 

1) Az egyes pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. 

(10.30.) Ör. sz. rendelet módosításáról 

dr. Kovács András: 2015. március 1. napjától a Szociális törvény módosítása miatt 

országos szinten nagymértékben változnak a szociális ellátások. Több jegyzői hatáskör kerül 

át járási hatáskörbe és vannak olyanok, amik átalakításra, átszervezésre szorulnak. Fontos, 

hogy a képviselő-testület a rendelet módosítását március 1. napjáig elfogadja, hiszen az új 

szabályok ettől a naptól alkalmazandóak. A kieső támogatási formákra megpróbáltak  

megfelelő alternatívákat találni. Minden kieső támogatási formáknak megpróbálták 

megtalálni a helyét. A rendeletmódosítási tervezet szerint az eddigi szabályozásokat 

átemelve, saját szabályozással, minden ellátási forma polgármesteri hatáskörbe kerül. Így 

például nem vész el az adósságkezelési szolgáltatás, ami egy nem olyan régi szociális 

természetben nyújtott támogatássem.   

Nánási Tamás: A méltányossági közgyógyellátásban nem csak gyógyszer, hanem 

gyógyászati segédeszköz vásárlásra is igényelhető volt ez a támogatási forma. Ezért a 

Szolgáltatók és az OEP is egyre nagyobb mértékben önerőhöz kötik, akár a köztes időbeli 

javítását is ezeknek a gyógyászati segédeszközöknek, ami elég komoly önerővel bír és  

amire lehetett eddig támogatást kérni.  Az előterjesztés szerint szűkül a rendeletmódosítás l 

az eseti gyógyszerkiadás mérséklésére, kérdése, hogy kiegészíthető-e a települési 

támogatás azzal, hogy a gyógyászati segédeszközökre is igényelhető a támogatás?  

Pomaházi Krisztina: Elmondta, hogy a közgyógyellátás állami szinten támogatott, a 

települési támogatás ennek egy kiegészítése lenne. Maga a közgyógyellátás nem szűnt meg 

és ha a Bizottság javasolja, akkor Nánási Tamás javaslatát is be lehet emelni a rendeletbe.  

dr. Kovács András: A feltételrendszert a képviselő-testület szabja meg. Segítséget eddig is 

nyújtott az Önkormányzat más szociális ellátási formák keretén belül, de be lehet ezt a 

javaslatot is emelni a módosításba. 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a módosító javaslatot teszi fel szavazásra, mely szerint  

A Rendelet 10/F.§. (3) bekezdés c) pontja egészüljön ki az alábbiakkal: 

 

„valamint gyógyászati segédeszközök vásárlására”. 
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A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

elfogadta a módosító javaslatot.  

Bodorkos Ádám: A módosító javaslatokkal együtt teszi fel szavazásra a határozati 
javaslatot.  
 
A bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 
  

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

9/2015.( II.16.) határozata 

Az egyes pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) 

Ör. sz. rendelet módosításáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és az alábbi módosítással elfogadásra javasolja az egyes pénzbeli 

és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. sz. rendelet 

módosításáról szóló rendelet (továbbiakban: Rendelet) módosítást.  

 

A Rendelet 10/F.§. (3) bekezdés c) pontja egészüljön ki az alábbiakkal: 

 

„valamint gyógyászati segédeszközök vásárlására”. 

 

 
2) Biatorbágy, Etyek, Herceghalom, Páty települések Fogorvosi Ügyeleti Ellátást 

biztosító Társulás Társulási megállapodásának jóváhagyásáról 
 

Bodorkos Ádám: Ismertette a napirendet, mivel hozzászólás nem volt, így határozati  
javaslatokat teszi fel szavazásra:  

 
A bizottság 4 igen egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

10/2015.( II.16.) határozata 

Biatorbágy, Etyek, Herceghalom, Páty települések Fogorvosi Ügyeleti Ellátást biztosító 

Társulás Társulási megállapodásának jóváhagyásáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágy, Etyek, Herceghalom, Páty 
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települések Fogorvosi Ügyeleti Ellátást biztosító Társulás Társulási megállapodásának 

jóváhagyásáról szóló határozati javaslatot.  

 

3) A 2015. évi lisztérzékenység szűréséről 

Bodorkos Ádám: Írásos előterjesztést megkapták. A szerződéses feltételek továbbra sem 
változnak. Mivel hozzászólás nem volt szavazásra teszi fel a határozatot. 

A bizottság 4 egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett 
az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

        11/2015.( II.16.) számú határozata 

A 2015. évi lisztérzékenység szűréséről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 2015. évi lisztérzékenység 

szűréséről szóló határozati javaslatot.  

 
 
4) A 2015. évi HPV oltásról 

Bodorkos Ádám: Idén utoljára kell dönteni a kérdésben. Az előterjesztés tartalmazza, hogy 
idén hány leánygyermek érintett az oltási programban. Mivel hozzászólás nem volt 
szavazásra teszi a napirendet. 

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazat mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

12/2015.( II.16.) határozata 

                                                      

                                                       A 2015. évi HPV oltásról 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadta a 2015. évi HPV oltásról szóló határozati javaslatot. 

 

4) Esély Szociális Társulás 2014. évi beszámolójáról 

dr. Kovács András: Korábban is többször foglalkozott ezzel a kérdéssel az Egészségügyi 

bizottság. Megállapítva azt, hogy egy nagyon fontos szolgáltatásról van szó. Állami feladat, 

amit az állam is az Esély Szociális Társuláson keresztül lát el. Jól látható, hogy a múlt évhez 
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képest bővült az ellátottak száma, legfőképpen a 70 év feletti lakosok számára nyújt 

segítséget. Egy jól működő szolgáltatásról van szó és javasolja a beszámoló elfogadását.  

Tóth Attila: Valóban fontos, hisz a közösséggel és a szolgáltatásokkal való közvetlen 

kapcsolatot segíti elő azok számára, aki egyedül élnek, illetve akiknek az önellátó képessége 

annyira csökkent. A diszpécser szolgálat nem feltétlenül csak a szakembert, hanem a 

rendőrséget, mentőt is hívni tudja, ha az interakciót meg tudja valósítani az idős illetve 

rászorult emberrel. Így bekapcsolva az idős embert a  bűnmegelőzésbe is, amit a beszámoló 

nem tartalmaz, de volt már példa erre is.  

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

13/2015.( II.16.) határozata 

 

Esély Szociális Társulás 2014. évi beszámolójáról 
 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága  megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú mellékletben 
foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja az Esély Szociális Társulás 2014. évi 
beszámolóját. 

 

Az elfogadott beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 

 
6) Beszámoló a Sorsunk és Jövőnk Szeretetszolgálat 2014. évi tevékenységéről 
 
Bodorkos Ádám: 2014-ben a Don Bosco Családok átmeneti Otthona 1 családot, 3 főt ( 2 
felnőtt és 1 gyermeket) látott el. Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel a 
napirendet.  

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

14/2015.( II.16.) határozata 

 

Beszámoló a Sorsunk és Jövőnk Szeretetszolgálat 2014. évi tevékenységéről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú mellékletben 
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foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja a Sorsunk és Jövőnk Szeretetszolgálat 2014. évi 
tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámolóját. 
 
 
Az elfogadott beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 
7) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi programjáról 

Bodorkos Ádám: A kiküldött anyagból látszik, hogy alkotni kellene egy költségvetést, ami a 
beállított keretösszeghez képest egy magasabb összegű támogatást kér az Egyesület. 
Összesen 1.775.000Ft, ami a költségvetés tervezetben megjelölt 1.200.000.- forinthoz 
képest magasabb támogatási összeg.  

Nánási Tamás: A benyújtott program egy elem kivételével szinte azonos a 2014. évi 
programmal. Tekintettel a költségvetés helyzetére, javasolja, a tavalyi összegnek megfelelő 
támogatás nyújtását javasolja. A lisztérzékenység Klub költségét 40.000Ft-ra való 
csökkentését javasolja.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: javasolja, hogy a programra a költségvetés által biztosított 
összeg álljon rendelkezésre és a program alkalmazkodjon a költségvetés keretéhez.  

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a módosító javaslatot teszi fel szavazásra, azaz, hogya 
bizottság az Egészséges Biatorbágyért Egyesület 2015. évi programját 1.200.000.- forinttal 
javasolja támogatni. 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

15/2015.( II.16.) határozata 

 

Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi programjáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és az alábbi 
módosítással elfogadásra javasolja az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú 
Egyesület 2015. évi programjáról szóló előterjesztést.  
 

- Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület programját állítsa úgy 
össze, hogy annak összköltsége ne haladja meg az 1.200.000 Forintot.  
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8) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 

Bodorkos Ádám: Az előző bizottsági ülésen elhangzottakat nem látja a bizottság által kért 
módosításokat az előterjesztésben.   

Nánási Tamás: A Szabadság utca 8. szám alatti épület felülvizsgálata megtörtént, ahol 
megállapítást nyert, hogy a szarugerenda megrogyott, amit alá kell támasztani és ez idén  
megoldja a problémát, aminek fedezetét a költségvetés tartalmazza.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: 3-4 évvel ezelőtt meg lett állapítva, hogy a Szabadság utca 8. 
szám alatti ingatlan felújításához 100 milliós nagyságrendű fedezet szükséges. A 
felújításokra, javításokra felhasznált költségben már ott tartanak és az ingatlan tovább romlik, 
ami évről évre halmozódni fog. Véleménye szerint az ingatlan bontásra megérett és egy új 
épület kialakításának lehetőségét kell megvizsgálni. Akár pályázati lehetőségek után nézni, 
ami arról szólna, hogy a biai városrésznek az alap egészségügyi ellátását egy új 
rendszerben és egy új épületben kellene elhelyezni. Ezen kellene elgondolkozni és ennek 
tükrében kéne minimalizálni és neki vágni az új biai rendelő megvalósításának. Javaslata, 
hogy a halaszthatatlan javítások kerüljenek be a költségvetésbe és párhuzamosan induljon 
el az új épület megvalósítása. 

Tóth Attila: Mint a Szabadság u. 8. szám alatti ingatlan használója, elmondta, hogy a múlt 
évben elindult felújítás folytatását kéri az IFI Pont tekintetében Ezeknek a felújításoknak a 
költsége a költségvetésben szerepel. Elsősorban a padlózat és az új fal és a külső 
nyílászárók festése valamint a gázcső rögzítése kellene, hogy megvalósuljon. A Mester u. 2. 
szám alatt az a 3 prioritás volt és kéri idén is a megvalósítását.  

Nánási Tamás: Kiosztásra került a bizottság tagjai számára egy új polgármesteri javaslat, 
mely felsorolja azokat a feladatokat, amik megvalósítása reális lehet ebben az idei évben. A 
keret 15 millió forint, amihez a költségvetést is módosítani kell. Véleménye szerint ebből 
érdemes kiindulni.  

dr. Kovács András: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy az elmúlt üléshez képest annyiban 
van módosítás a táblában, hogy a beruházási valamint a karbantartási tételek kikerültek 
abból. A karbantartási tételek, egy 11 millió forintos költséggel az önkormányzat dologi 
kiadásai között szerepelnek, amiről nem kell most döntenie a bizottságnak. Valamint a 
beruházások egy része bekerült a felhalmozási költségek II/7-es táblázatába. Azok az 
elemek, amik kimaradtak és most sincsenek az előterjesztésben, javaslat szerint nem kaptak 
elég támogatottságot. Emiatt lett rövidebb a benyújtott tábla.  A felosztás megtörtént és csak 
az intézmény-felújításokat tartalmazza a táblázat. 

Bodorkos Ádám: A külső nyílászáról festése nem lehet karbantartási munkálat? 

dr. Kovács András: A karbantartási munkák alatt a meglévő fűtési rendszereknek, meglévő 
épületnek az állandóan, szerződéssel lekötött részét értjük. Ilyen például a kazán 
karbantartása, javítása, liftek felügyelete, tűzvédelmi, villámvédelmi rendszerek 
felülvizsgálata. Olyan dolgok kerültek a karbantartási munkák alá, amik szerződéssel 
rendelkeznek és éves felülvizsgálatot igényelnek. Amit Elnök úr említett, azok mind az 
intézmény-felújításba kerültek.  

Tarján István: A pénteken kiküldött költségvetési javaslat nem volt összhangban a korábban 
kiküldött intézmény-felújítási kerettel. Ezzel, a most kiosztott polgármesteri javaslattal ennek 
az összehangolása történt meg, oly módon, hogy javaslatot tesz a költségvetés 
módosítására úgy, hogy az eredeti 10 milliós keret kerüljön 15 millió forintos módosításra és 
a forrás a Bajcsy Zs. utca i pincebontásra szánt 10millió forintos keret 5 millió forintos keretre 



8 
 

való csökkentésével. Amennyiben nincs más javaslat kéri, hogy a bizottság fogadja el az 
általa benyújtott javaslatot.  

Szanyi József: Prioritást kell találni a Szabadság u. 8. szám alatti ingatlanra. Véleménye 
szerint a tervezetben van olyan feladat, aminek a megvalósítását lehet még halasztani.   

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a Polgármester úr javaslatát teszi fel szavazásra, mely 
szerint az eredeti 10 milliós keret kerüljön 15 millió forintos módosításra.  

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

16/2015.( II.16.) határozata 

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi intézmény-felújítási programjáról 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. 
évi intézmény-felújítási programjáról szóló határozati javaslatot, mely szerint az intézmény-
felújítási keret 10 millió forintról 15 millió forintra módosul.  
 
 
9) Biatorbágy Város Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

 
dr. Kovács András: A most benyújtott rendelet-tervezet az egyensúlyi költségvetést 
tartalmazza. Ami nagyon fontos, hogy egy 80 milliós általános tartalékot képeztek, ami 
jogszabályi kötelezettség is. Ennek a forrásként való megjelölését továbbra sem javasolják. 
Ahhoz, hogy ne legyen deficit a költségvetésben, és ha esetleg plusz feladat kerül 
meghatározásra  kérik, hogy a feladat mellé  forrást is jelöljenek meg.   Érdemes a 
felhalmozási táblából valamilyen feladatot megvonni és annak terhére javasolni. Elmondta, 
hogy a benyújtott költségvetés a jogszabálynak megfelel, hitelfelvétellel nem számoltak. Az 
idei évben két jelentős beruházás szerepel a felhalmozási kiadások között, ami gyakorlatilag 
meghatározza az idei év költségvetését. Az egyik a körforgalom beruházása, amelyről már 
korábban a képviselő-testület döntött, valamint a Sándor Metternich Kastély TSZ szárnyának 
felújítása, 5 tanterem megépítése. Ez a két elem az, ami már testületi döntéssel rendelkezik. 
Az új feladatok azok, amelyek döntést igényelnek.  
 
Bodorkos Ádám: A Karinthy Frigyes utca rendezése és tervezése teljes mértékben kikerült, 
annak ellenére, hogy testületi döntés született róla. Illetve az ifjúsági referens is kikerült. 
Véleménye szerint az ifjúságpolitikai koncepció cselekvési terve tartalmaz olyan elemeket, 
amik megvalósítására el kellene különíteni egy meghatározott összeget a költségvetésben.  
 
Czuczor Orsolya: A Testület egy koncepciót határozott meg a Karinthy Frigyes utcai iskola 
udvarának rendbetételére. Elmondta, hogy több mint 700 millió forint hiánnyal került 
kiküldésre az informális ülésre a költségvetés. Az ifjúsági referens a többletkérelmek között 
van megjelölve. Javasolhatja a bizottság, hogy kerüljön beépítésre, akár tartalék keretbe, 
akár létszámba, de mivel egyensúly költségvetés van, kéri a forrás megjelölését.  
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Szanyi József: Az ifjúság-politikai koncepcióval kapcsolatban javasolja, hogy valamennyi 
összeget tervezzenek be a költségvetésbe. Akár úgy is, hogy ha menet közben egy program 
lehetősége felmerül, akkor annak a megvalósítására is lehessen ebből az összegből 
pályázni.  
 
Nánási Tamás: Tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy a cselekvési terv azért nem lett 
felvéve az Oktatási Bizottság februári napirendjei közé a konzultáció után, mert még mindig 
szükségét látja egy újabb egyeztetés lefolytatásának. Ezt követően a cselekvési tervben már 
konkrétumok szerepelhetnek és azokról tárgyalhatnak a bizottságok.  
 
Varga László: A cselekvési terv kidolgozása folyamatban van. Véleménye szerint, ha nem 
kerül sor összeg megjelölésére, akkor csak jövőre aktualizálható a dolog, hisz a határidők 
módosulhatnak.  Javasolja, hogy a tartalék terhére legyen egy 3,5 millió forint elkülönítve a 
feladat megvalósítására.  
 
Bodorkos Ádám: A Szövetség Biatorbágyért is tett javaslatot arra, hogy mik azok a 
feladatok, amik fontosak. A Bajcsy Zs. utcai óvodából megkereste egy óvónő azzal, hogy ők, 
mint dolgozók nem támogatják a Bajcsy Zs. u. óvoda bővítését, ahol 85 millió forint van erre 
beállítva. Erről már döntés is született, de az előzőekből kiindulva látható, hogy egy döntés ki 
is kerülhet a költségvetésből. A Legóvár óvoda 3 csoportnyi gyereket is nagy szeretettel 
várna a kettő helyett.  
 
Nánási Tamás: Az Oktatási Bizottság nagyon sok percen keresztül foglalkozott a Bajcsy Zs. 
utcai óvoda kérdésével és megjelent intézményvezetők és a tagóvoda vezetők is 
együttműködésükről és partnerségükről biztosították az Oktatási Bizottságot a jövőre nézve. 
Abban a kérdésben, hogy a Bajcsy Zs. utcai óvoda olyan átalakításon essen át, aminek a 
végeredményeképpen újra visszakapja a 6 csoportos tartalmát és sokkal magasabb 
színvonalú épület kialakítása valósuljon meg.  

 

Tóth Attila: Az ifjúság-politikai koncepció elkészítéséről tavaly döntött a testület, ez most 

finisébe érkezett. Nyilván már akkor tudta a testület, hogy valamennyi összeg kell a 

megvalósításhoz. A feladathoz keret meghatározását javasolja. Érti azt a szorítást, hogy 

miből, de ha annak a gondolatnak mentén mennek végig, hogy döntés született már  és a 

koncepcióból fakad ténylegesen egy cselekvés, akkor ez is azt erősíti, hogy kell valamennyi 

pénzt mellé rendelni.  

 

dr. Kovács András: A 3,5 millió forintnak van megalapozott számítása vagy van konkrét 

elképzelés ezzel kapcsolatban? Kérdése továbbá, hogy minek a terhére, minek a keretére 

kerüljön be a tartalékba ez az összeg? 

 

Varga László: Tekintettel arra, hogy az ifjúsági referens teljes éves költsége 2, 5 millió forint, 

aminek a felével számolva, kiegészítve azt 3,5 millió forintra, akkor a cselekvési terv 

összeállításánál lenne egy költségvetési irány, hisz vannak a tervezetben olyan 

végrehajtható párszázezer forintos tételek, amik előre sorolhatók és nem nagy pénzügyi 

befektetést képeznek. Így lenne értelme a feladat megvalósításának. Az összeg forrását 

megnevezni nem tudta, de elmondta, hogy a másnapi Pénzügyi Bizottsági ülésen javaslatot 

fog tenni a megjelölt költség forrására. Az intézményi játszóterek felújítása is érintheti a 

bizottságot. Javasolja a felállítandó Petőfi szobornak az előkészületi költségeit csökkentsék 

500.000Ft, valamint a hirdetőtáblák felállítására beállított 1,5 millió forintot összevonva, 2 

millió forinttal kiegészíthető a beállított 5 millió forintos keret, amiről a testület egy későbbi 

időpontban dönt majd.  
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Szakadáti László: A Sportélet átalakítására 5 millió forint lett beállítva és kellene még 

5.360.000forint. Forrásként a hivatal előtti tér 5 millió forintját 2,5 millióval csökkenteni, a 

Faluház tartalékkazánjára beállított 1,5 forintot hagyják, a CBA körforgalom öntözőrendszer 

kiépítését hagyják el 1,5 forint és a Szabadság u. 8. szám alatti rendelő időjárás követő 

fűtésszabályozására beállított 150.000 forintot is hagyják el. Ez 5.650.000forint és így 

kialakul az a 10650.000forint, ami szükséges a sportélet álalakításra. Szeretné, ha a 

bizottság ez a javaslatot elfogadná.  

 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárja és a módosító javaslatokat teszi fel szavazásra.  

1. Az Ifjúságpolitikai Koncepció Cselekvési tervében meghatározott feladatokra 3,5 

millió forint kerüljön beállításra. Forrás meghatározása nélkül.  

A bizottság 2 igen, 2 tartózkodás mellett a módosító javaslatot nem fogadta el.  

2. A Sportélet átalakítására kerüljön elkülönítésre 5.360.000 forint. Forrás: A hivatal 

előtti tér 5 millió forintját 2,5 millióval csökkenteni, a Faluház tartalékkazánjára 

beállított 1,5 forintot hagyják, a CBA körforgalom öntözőrendszer kiépítését hagyják 

el 1,5 forint és a Szabadság u. 8. szám alatti rendelő fűtésszabályozására beállított 

150.000 forintot is hagyják el. 

A bizottság 1 nem 3 tartózkodás mellett a módosító javaslatot nem fogadta el.  

3. Az intézményi játszóterek felújítására kerüljön elkülönítésre 2 millió forint. Forrás: A 

Petőfi szobornak az előkészületi költségeit csökkentsék 500.000Ft, valamint a 

hirdetőtáblák felállítására beállított 1,5 millió forintot összevonva, 2 millió forinttal 

kiegészíthető a beállított 5 millió forintos keretösszeggel. 

A bizottság 3 igen 1 tartózkodás mellett a módosító javaslatot a bizottság 

elfogadta.  

4. 2015. évi intézmény-felújítási programja szerint az intézmény-felújítási keret 10 millió 

forintról 15 millió forintra módosul. Forrás: Bajcsy Zs. utcai pincebontásra szánt 10 

millió forint csökkenjen 5 millió forintra.  

A bizottság 3 igen 1 tartózkodás mellett a módosító javaslatot a bizottság elfogadta. 

Bodorkos Ádám: A módosító javaslatokkal együtt teszi fel szavazásra a határozati 
javaslatot.  
 
A bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 
 

 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

17/2015.( II.16.) határozata 
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Biatorbágy Város Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és az alábbi módosításokkal elfogadásra javasolja a Biatorbágy 
Város Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló határozati javaslatot. 
 

1. Az intézményi játszóterek felújítására beállított 5 millió forintos keret egészüljön ki 2 

millió forinttal. Forrás: Petőfi szobor előkészületi költségei csökkenjenek 500.000 

forinttal, míg a hirdetőtáblák felállítására beállított összeg csökkenjen 1,5 millió 

forinttal 

2. Az intézmény-felújítási keret módosuljon 10 millió forintról 15 millió forintra. Forrás: 

Bajcsy Zs. u. pincebontásra szánt 10 millió forint csökkenjen 5 millió forintra. 

 
 
 

10) Beszámoló Biatorbágy Polgármesteri Hivatala 2014. évi munkájáról 
 
Szakadáti László: Mindenki figyelmébe ajánlja az anyagot. Nagyon sok munka és fáradság 
van a beszámolóban és egy gyakorlati betekintést mutat a hivatal munkájába. Ez nem jelenti 
azt, hogy az életet mindig egy oldalról szemlélik és mindig ugyanaz a véleményünk, de a 
bizottság egy köszönömmel fogadja el ezt a tájékoztatót.  
 
Bodorkos Ádám: A beszámoló tökéletes, köszöni a bizottság nevében is a Hivatal egész 
évi munkáját.  
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

18/2015.( II.16.) határozata 

 
                Beszámoló Biatorbágy Polgármesteri Hivatala 2014. évi munkájáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága a megköszönte a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkáját és elfogadásra 

javasolja a Biatorbágy Polgármesteri Hivatala 2014. évi munkájáról szóló beszámolót.  

 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 18 05  

órakor bezárta.  
 

k.m.f. 
 

 Bodorkos Ádám                                                         Nánási Tamás                                              
                   bizottsági elnök                                                         bizottsági tag 

 

 

 


